
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2025-05-12 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Christine Granath Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Manfred Wasserfaller Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
Peter Bröms  Valberedningen 
 
 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2024-03-17 och lägga den till handlingarna. 

 
§6 Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.  
 

§7 Ekonomirapport 
Marcus gick igenom ekonomirapporterna. 
 



 
 

§8 Rapport från banan 
Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
 

§9 Rapport från kommittéer   
 Manfred gick igenom protokollet från seniorernas senaste möte, se bifogad 
bilaga. 
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
Se bifogade bilaga. 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
- 

 
Fastighet: 
Visning av lokalerna i verkstaden. 
 
Pro: 
 
Organisation: 
 - 
 

§12 Åtgärdslistan 
Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan. 
 

§13 Övriga frågor 
Vi har fått förfrågan om inköp av nytt kassasystem till restaurang/kiosker från 
Funkis. 

 
 Styrelsen beslutade att 
 avslå förfrågan om inköp av nytt kassasystem. 

 
 
§14 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 

 Nästa styrelsemöte genomförs 16 juni kl. 18.00 kansliet. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2025 
 
2025-06-16 
2025-08-18 
2025-10-20 
2025-11-27 (höstårsmöte, Aulan Folkhögskolan) 
2025-12-01 



Rapport från verksamheten maj 2025 

Den personliga påminnelsen via mail om obetalda avgifter har gett resultat men det är fortfarande en 

del om inte har uppmärksammat att de inte är aktiva medlemmar. Jag kommer skicka ut vanliga fakturor 

till de som står som obetalda under denna vecka. 

Vi har till och med idag 39 anmälningar till årets första grupper för Grönt Kort/Golfäventyret. 

Städdagen genomfördes 12 april med 45 deltagare.  

Det är stor skillnad på intäkter i form av greenfee och range jämfört med i fjol med den tidiga 

säsongsstarten. Greenfeeintäkterna är 343% högre och rangen 157% jämfört med samma period 2024. 

Årets två första klubbtävlingar, Race to España 25 mars och jubileumstävlingen 6 juni ser ut att bli 

fullbokade. 

Jämkning av momsen vid bolagiseringen, 131 778 kr, gjordes vid klubbens momsredovisning jan-mars. 

Det är 4 år kvar att jämka t om 2029 om totalt 215 873 kr. 

 

Arbetet med målgreenerna på rangen sker inom några veckor, vi avvaktar grävmaskin och förare. 

Funkis har ställt fråga om nytt kassasystem och ett onlinesystem för de båda kioskerna. Jag informerar 

på mötet i kväll. 

Det är dags att starta greenfeekontroll på anläggningen. 

2025-05-12 

Marcus Grimstad 



Rapport till Styrelsen – Banstatus Maj 2025 
Efter att ha haft banan öppen i sex veckor kan vi konstatera att säsongsstarten bjudit på 

både framsteg och utmaningar. 

Växtlighet och skador 

Den 22 april drabbades vi av ett snömögelangrepp som dessvärre bromsat återväxten och 

läkningen av tidigare vinterskador. Den fortsatt torra och kyliga väderleken har inte varit 

gynnsam för tillväxten och sliter samtidigt hårt på banan, framför allt vid gångstråk och 

kring greenområden. Vi ser ett generellt slitage som förvärras av att många spelare slarvar 

med att laga nedslagsmärken samt återställa tees och fairways. Detta är något vi i nuläget 

får räkna med och hantera efter bästa förmåga. 

Underhåll och maskinpark 

Robotklipparna är nu i drift, men vissa av dem har visat barnsjukdomar som Husqvarna 

behöver åtgärda. Nya klipplinjer har lagts in och vi inväntar nu värme och regn för att 

resultaten ska stabiliseras. 

Bevattning och infrastruktur 

Som vanligt har vi haft 4–5 läckor på bevattningssystemet, där en större läcka uppstått på 

hål 9. Därtill har vi ett fortsatt läckage i fairway på hål 4 som behöver hanteras. Arbetet med 

vägarna fortsätter enligt plan och bunkrarna har fått påfyllning med ny och mer passande 

sand. Höger bunker på hål 3 har genomgått en fullständig omdränering och är nu återställd 

med ny sand. 

Ekonomi och vidare åtgärder 

De hittills genomförda åtgärderna har tagit upp större delen av den budget som avsatts för 

banunderhåll. Det innebär att vi framöver behöver prioritera hårdare bland 

förbättringsåtgärderna. En bedömning görs löpande beroende på utvecklingen under 

kommande veckor. 

Övrigt 

Sandlådorna på tee används alltmer sällan, och det är värt att överväga om dessa ska tas 

bort helt. Hål 7 beräknas kunna sättas i spel inom två veckor. 

Vi återkommer med uppföljning längre fram i säsongen. 

 

Med vänliga hälsningar, 

Mikael Heiche 

Banchef 



Minnesanteckningar från Seniorkommitténs möte 20250324  
 
Närvarande: 
 
Manfred Wasserfaller , Leif Herlufsén , Marga Carlsson , Thomas Sätterman , 
 
 samt Bo Lindstedt 
 
OBS!! Fet text är nya inlägg 
 
 
Ekonomi & Priser: 
 

 Inför årets måndagsgolf så har vi bestämt att Order of Merit utgår och 
istället fördelar dom pengarna enligt nedanstående: 

 
 

 Beroende av deltagarantalet vid singeltävlingarna fördelas priser enligt 
följande: 
 
5 priser vid 80 deltagare eller fler 
4 priser vid 50-79 deltagare 
3 priser vid mindre än 50 deltagare 

 
 Beroende av deltagarantalet vid partävlingar fördelas priser enligt 

följande: 
 
3 priser vid mindre än 39 deltagande lag  
4 priser vid mer än 40 deltagande lag  
 
Beroende av hur intäkterna ser ut kan prissumman variera från gång till 
gång.  
 

 Samtliga priser består av presentkort hos Bumle alt presentkort på 
Marknadsplats Karlskoga. OBS!! minbeloppet är 200:- på Karlskoga kortet 
och max 5000:-. 
 

Måndagsgolfen: 
 

 Kontaktlista Seniorkommittén , Spelschema 2025 , PM för måndagsgolfen 
samt Lagtävlingar-Seriespel 2025 är nu uppdaterade och finns nu att se på 
klubbens hemsida under klubben/senior. 

 
 Måndagsgolfen är öppen för alla från och med 13 års ålder. 

 
 

 Vi kommer att göra en arbetsfördelning för Måndagsgolfen för att på det 
sättet avlasta övrig personal så mycket som möjligt.  

 
 Vi måste hjälpas åt med att försöka skynda på spelet vid måndagsgolfen 

då det finns alldeles för långa rondtider. 
 



 
Övrigt: 
 

 Vid nästa möte kommer vi att få en genomgång av Marcus gällande  
Golf Game Book då vi ev kommer att använda oss utav detta vid 
måndagsgolfen framgent. 

 
 Manfred fixar fikat till Seniorernas upptaktsträff 20250415 

 
 Receptionspersonalen agerar som tävlingsledning vid 

måndagsgolfen. 
 

 20250519 är det en ”prova på dag ” för seniorer i fokus. 
 
 

    
 
 

 
 

Nästa möte: 
 

 Måndagen 20250611 kl 15:00 , Bosse fixar fikabröd 
 
         Seniorkommittén // manfred wasserfaller 
 
 
 
 
  
 
 



 Protokoll rådslag/styrelsemöte 
 Örebro Läns Golfförbund  
                                                          2025-04-22 

     
 
 
Närvarande: Liselott Abrahamsson 
 Edvin Engblom 
 Bo Eriksson 
 Tony Gustafsson 
 Gunnar Holm 
 Jonas Rosengren 
 Ann-Charlott Sundh-Persson 
 
    
§  1   
 

Jonas Rosengren hälsade samtliga välkomna.  
 

§  2 
 
 

Föregående mötes protokoll 
Föregående två mötens protokoll godkändes. 

§  3 Ekonomi 
Liselott Abrahamsson har inget speciellt att rapportera beträffande ekonomin. Klubbarna är 
fakturerade för medlemsavgifterna samt seriespelen.    
 

§  4 Rapporter 
Bo Eriksson rapporterade att man haft seniorupptakt på Dormy med stort deltagarantal.  
Program för Oktobertouren är klart.  
 
Gunnar Holm rapporterade att man haft ett Erfa-möte introduktionsutbildning steg 1 för 
säsongsarbetare. 
 
Jonas Rosengren rapporterade att han deltagit i RF-SISUs  distrikts idrottsforum på Loka Brunn. 
 
Edvin Engblom rapporterade att han ska bistå Ligma Tour administrativt.  
 
Ann-Charlott Sundh-Persson rapporterade att flera annonsörer accepterat, men att många företag 
har det tufft ekonomiskt i nuläget och avvaktar.  
 

§  5 Förbundsmötet 
Jonas Rosengren och Edvin Engblom deltog i Förbundsmötet. Max-taket röstades igenom. 
Stadgeändring med anledning av detta kommer. Ang Gröna kortutbildningen måste fadder ha 
max hcp 36.  
 

§  6 Styrelseinternatet 
Fortsatta diskussioner angående det planerade styrelseinternatet. Viktigt att det inte blir för dyrt.  
 

§ 7 Övriga frågor 
Karlskoga GK firar 50-årsjubileum i år och arrangerar jubileumsfest den 6 juni. Liselott 
Abrahamsson framför ÖLGFs gratulationer.  
Lars Bellman, Örebro City G&CC tilldelas ÖLGFs Guldmärke nr 21. 
 

Vid protokollet Justeras: 
 
 
Ann-Charlott Sundh-Persson Jonas Rosengren 
Sekreterare Ordförande 

 



Karlskoga golfklubb Utvecklingsplan (masterplan) 2025 – 2027 (UTKAST) 
 
En långsiktig utvecklingsplan (masterplan) ligger till grund för de förbättringar och det underhåll 
som krävs för att Karlskoga golfklubbs banor, range och övningsområden ska hålla den nivå som 
klubben önskar. Den långsiktiga planen innehåller förslag på hållbara förbättringar av golfhålen 
med syfte att förbättra spelupplevelsen, effektivisera skötseln och höja kvalitén. 

Det är viktigt att poängtera att denna utvecklingsplan (masterplan) är ett levande och strategiskt 
dokument som hela tiden kan utvecklas och förändringar utifrån olika prioriteringar. 

Större kostsamma förbättringar bereds av course manager och klubb chef, som sedan lägger 
fram underlag till styrelsen för beslut om ekonomi och tidsplan. Är det allmän skötsel och 
mindre förändringar/förbättringar av banorna, range och övningsområde hanteras det av course 
manager som informerar styrelsen genom banrapporten. 

Utvecklingsplanen bör sträcka sig över tre år och tydliggöra vilka förbättringar som ska 
genomföras och vilka ekonomiska kostnader utöver ordinarie budget, som kommer behöva 
tillföras för mer omfattande arbeten. 

Större planerade arbeten på stora banan, som behöver budgeteras och läggas ut på flera år 

• Totalrenovering/ombyggnation av samtliga 20 bunkrar(en prioriteringsordning tas fram). 

• Utbyte av bevattningssystem. 

• Fortsatta dräneringsarbeten. 

• Ombyggnation av toalett vid kiosken. 

• Hybridgräs på samtliga korthål. 

• Bygga om green hål 9. 

• Bygga om greenområde hål 11. 

18 hålsbanan 

Förbättrad spelupplevelse, arbeten som omfattar hela banan. 

• Renovera gång- och körvägar, inleds under 2025. 

• Renovera bänkarna på banan 2025. 

• Se över skyltningen på hela banan 

• Översyn av alla tees, plana ut ytan vid behov 2025. 

Hål 1 

• Renovera tee 57/60 och 46/49, 2025. 

• Renovering av bunkrar. 

Hål 2 

• Komplettera dräneringar på fairway inklusive ytvattenbrunnar. 

• Renovering av bunkrar. 



Hål 3 

• Bygga om och dränera inspelsyta framför green 

• Renovering av bunkrar 

• Plantera tallar höger sida av fairway. 

• Bygga om och dränera inspelsyta framför green. 

• Renovering av bunkrar. 

• Plantera tallar höger sida av fairway. 

Hål 4 

• Komplettera dränering på fairway 2026. 

• Ny tee 60 2026. 

Hål 5 

• Renovering av bunkrar. 

• Ta ner granen på höger sida av green 2025. 

• Hybridgräs tee. 2026 

• (Förslag att lägga igen vänster bunker och ta ner träd i dungen) 

Hål 6 

• Rensning dike höger sida 2026. 

• Renovering bunkrar. 

Hål 7 

• Anlägga hybridgräs på tee 2025. 

Hål 8 

• Renovering av bunker. 
Plana ut fairway höger sida. 

Hål 9 

• Renovera bunker. 

• Bygga om green för att få mer spelyta. (Omfattande arbete). 

• Utreda markförhållandena 2025. 

Hål 10 -------- 
 
 
 
 

 



Hål 11 

• Ta ner träd som är dåliga 2025. 

• Ta bort stubbar på höger sida. 2025 

• Justering av kulvert och rensa dike efter vägen. 

• Anlägg en bunker vänster sida ?? 

• Ta bort stora stenen och plana ut greenområdet. 

Hål 12 

• Klippa fairway närmare bron 2025. 

• Renovera tee 46/49. 

• Jämna ut fairway innan green. 

• Förbättring av ytan vid bron. 

• Hybridgräs på tee. 

 
Hål 13 

• Planera för ny tee 46/49 

Hål 14 

• Rensa båda dammarna 2025. 

• Renovering av bunker. 

• Ny kulvert till och mellan dammarna. Vinter 2025. 

• Ny tee 49/53. 

Hål 15 

• Renovera tee 57/60. 

• Ta ner björkar efter ån. 

• Dränering fairway 2025. 

• Renovering av bunker. 

Hål 16 

• Renovering av bunkrar - greenområde. 

• Hybridgräs tee 2026 

 

 

 



Hål 17 

• Renovera och dränera inspelsyta framför greenen. 

• Rensa diket mellan hål 6 och hål 17. 

• Dränering av fairway mot green. 

Hål 18 

• Dränering, fairway och ytan bakom green Vinter/vår 2026. 

• Bunker bakom green? 

Korthålsbanan 9 hål, range och övriga övningsområden 

Vad lägger vi in ? Skötselplan, förändringar mm. 
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